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Referat 

Ad. 1. Valg af ordstyrer 

Jens blev valgt 

 

Ad. 2. Fastlæggelse af datoer for bestyrelsesmøder i 2025 

Mandag den 19. maj kl.19.30 (bemærk tidspunkt) 

Onsdag den 11. juni kl. 19.00 

Onsdag den 13. august kl. 19.00 

Onsdag den 17. september kl. 19.00 

Onsdag den 22. oktober kl. 19.00 

Onsdag den 12. november kl. 19.00 

 

Ad. 3. Konstituering af bestyrelsen 

Formanden fortsætter, da hun ikke var på valg. Maria Brünner 

Kasserer Mette Thomas 

Næstformand Birthe Petersen 

Sekretær Birthe Petersen 

 

Ad. 4. Beslutning om taget på skuret 
Erik Swiatek deltog under punktets første del, hvor han orienterede om de priser, han havde fået hjem på at 

sætte tag på udhuset, porte i dørene og udskiftning af nødudgangen til salen. Bestyrelsen drøftede forslaget 

efterfølgende. Der er brug for flere oplysning om priser på materialer, præcis aftale om hvem der udfører 

arbejdet og en skitse over, hvordan opbygningen skal se ud. Når bestyrelsen har modtaget dette, træffer 

den endelig beslutning om, der skal afsættes penge til at lægge tag på.  

 

Maria kontakter Erik og orienterer ham om bestyrelsens foreløbige beslutning. 

 



Ad. 5. Opfølgning på generalforsamlingen  

a. Vedtægterne er sendt til kommunen 19. marts til godkendelse. Har endnu ikke fået en 

tilbagemelding fra kommunen 

b. Streaming af foredrag fra Århus Universitet i efteråret 2025 - Birthe undersøger nærmere og 

taler med Borup Bibliotek, som viser nogle af foredragene.   

c. Stand up – måske på et senere tidspunkt. Der er allerede mange andre tiltag, som er ved at 

blive søsat. 

 

Ad. 6. Udskiftning af tag på salen – ansøgning om midler  

Taget på salen skal udskiftes senest inden for et par år. Der ligger et over- og et undertag på salen. Det er 

overtaget, der skal skiftes. Det vurderes, på baggrund af et tilbud Kino har fået, at ville koste ca. 0,6 mio. kr.  

 

Mette har deltaget i en workshop afholdt af Køge Kommune omkring ansøgning af fonde. Det gav god 

inspiration, og Mette er i gang med at søge midler.  

 

Christian udarbejder et budget over udgifterne til udskiftning af taget, som kan bruges i kontakten med 

mulige donorer herunder Køge Kommune. 

 

Ad. 7. Opfølgning på besøg i Glumsø Bio og Kulturhus 

Kinos bestyrelse besøgte bestyrelsen i Glumsø Bio og Kulturhus 17. marts 2025. Det var et rigtig godt 

besøge og et møde med meget engagerede mennesker.  

 

Det er lykkedes dem at skaffe midler til blandt andet varmesystem og ny filmfremviser. Glumsø Bio og 

Kulturhus drives også af frivillige og får et årligt tilskud af Næstved Kommune. De må dog ikke generer et 

overskud, da de får midler af kommunen. Så deres biograf drives på lidt andre forudsætningen end Borup 

Kino.  

 

De havde flere gode initiativer, herunder visning af foredrag fra Århus Universitet. Se andet punkt. 

 

At de også hedder Kulturhus skaber flere muligheder for at søge fonde. 

Borup Kino kunne få et slogan, hvor kultur også indgå for at vise vores alsidighed, da vi er meget andet end 

en biograf. Maria arbejder videre med sloganet.  

Ad. 8. Koncert med symfoniorkestret  

Borup Kino har fået mulighed for at købe en koncert med DR’s symfoniorkester, optaget særligt til visning i 

biografer. Det blev besluttet, at det vil vi gerne. Det bliver søndag den 5. oktober kl. 14.00. Billetpris 100 kr. 

Bjarne og Birthe tager kioskvagten. 

 

Ved koncerten spilles: 

Gustav Mahler: Symfoni nr. 1  

Sergej Rakhmaninov: Klaverkoncert nr. 2 (med klaversolist Khatia Buniatishvili) 

Bent Sørensen: Evening Land 

 

Maria sender kontrakten til DR, og de leverer herefter materiale, der kan bruges i reklameøjemed. 



Ad. 9. Opfølgning på sidste møde 

Foredrag om Gasolin. Maria kontakter oplægsholder og aftaler en dato i efteråret til afholdelse af 

arrangementet. 

 

Ad. 10 Punkter skal på dagsordenen 

Mellem bestyrelsesmøderne deles der information bestyrelsen imellem. For at sikre at alle får 

informationen og kan deltage i drøftelserne (på forkant), skal emner tages på bestyrelsesmøderne, 

medmindre de er af hastende karakter. 

 

Ad. 11. Eventuelt 

• Næste frivilligarrangement afholdes 9. august i forbindelse med klargøring af Kino til 

efterårssæsonen. Herefter vil det være hygge og mad. 

• Antikdag planlægges igen i efteråret. Mette undersøger, hvornår de har mulighed for at komme 

• Kan vi have et fælles drev for bestyrelsen, hvor dokumenter kan deles og gemmes. Fx programmet 

Trello. Christian kommer med et oplæg til næste bestyrelsesmøde. 

• Kino er lejet ud til Spirituelaften 28. maj og 19. november. Billetter kan købes via hjemmesiden 

• Popcornmaskine er slidt, så der er brug for en ny. Der søges fonde til det. 

• Majmarkedet afholdes lørdag den 10. maj med mange aktiviteter i byen. Borup Kino viser gratis film 

for børnene fra kl. 11.00 til 12.00 

• Der er brug for, at nogle af de frivillige hjælper til på Kulturnatten. Dette skal arrangeres før 

sommerferien. Programmet sammensættes efter, hvor mange der kan hjælpe på aftenen. 


